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  Aalborg, den 14. marts 

Referat ekstraordinært bådinspektør møde 
Torsdag 1. juni 2023 
 
Deltagere: Jan Kingo (JK) - Claus Heikel (CH) – Esben Juul Knøss (EJK) - Lars Nielsen (LN)  
 
Afbud: INGEN  

Dato:   Torsdag 1. juni kl. 16.30-18.00  

Sted:            VB Klubhus, Bådehavnsvej 6, 9000 Aalborg 

 

Dagsorden:                                                                          Referat:  

 
1. Velkomst til Jan Kingo i udvalget 

• Siden sidst (LN) 
 
 

Inden mødet i dag, har JK og LN gennemgået en del af 
arbejdsopgaverne i udvalget, JK har fået det materiale 
Jim har lavet i sin tid som bådinspektør til inspiration.  
JK har stort fokus på at fejl og mangler bliver udført, og vi 
er enige om at alle ændringer på medlemmer skal laves 
direkte i BEAS, hvis der er ændringer i kontaktdata, altså 
adresse, mail og tlf. numre – så skal Erik også have en 
kopi tilsendt, så økonomisystemet er opdateret, så vi 
undgår fejl ved udsendelser af faktura.   

2.  Velkomst til nye medlemmer 

 

Siden sidst (BS møde 13/4-23) har vi fået følgende nye 
medlemmer i VB – stor velkomst, i har allerede været i 
dialog med os – nogle har allerede fået plads og andre er 
på venteliste, alle pladser er pt. udlejet som oplyst, så vi 
kigger frem mod næstkommende sæson, i enkelte 
tilfælde kan der evt. laves en særaftale om en midlertidig 
låneplads (betingelser aftales direkte med havnemester 
Esben, og det skal fremgå tydeligt på et opslag på båden 
(fås på havnekontor)  
 

• Medlem 3453 Alex Norman Thomsen 

• Medlem 3454 Nicolai Breinholt Groth 

• Medlem 3455 Mathias Højberg Kjær 

• Medlem 3456 Simon Kyed 

• Medlem 3457 Mikkel Tang Henriksen 

• Medlem 3458 Josephine Elsberg 

• Medlem 3459 Daniel Eberhardt 
3.  Fejlplacerede både (JK og CH + EJK) 

 

Desværre har vi i år 5-6 både som ikke kan være på den 
plads de oprindeligt er tildelt, der kan være fejl fra både 
vores side og i de mål der er opgivet fra bådejeren.  
Så vidt muligt skal vi finde løsninger, selvom det bliver 
svært når alt er udlejet – men prøv så vidt muligt – vi skal 
helst undgå at benytte vores fire gæstepladser yderst på 
hhv. bro 1 og 3, men det kan blive nødvendigt.  
JK – CH og EJK kigger på de forskellige og prøver at finde 
løsninger – generelt skal vi være meget forsigtige med at 
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placere de største af ”jolle/kabinebådene på Vestsiden – 
husk at Y-bom her kun er 5 meter – og de fleste med 
påhængsmotorer er næsten 7 meter når motoren er slået 
op!  
Udvalget besluttede at vi i efteråret vil genopmåle alle 
pladser, så vi kun fremover benytter det rene pladsmål og 
ikke modellen med midt pæl til mit pæl – selvom det er 
dette mål vi afregner til ANF – det andet giver for mange 
fejl.  

4.  Procedure på nye medlemmer ved tildeling af pladser  

 

 

Selve tildelingen af vandplads er som vedtægterne 
foreskriver, altså efter laveste medlemsnummer og 
anciennitet – men bådene skal som udgangspunkt også 
passe til pladserne, vi skal have så tæt på 100%  
udnyttelse af vandareal som muligt. Ingen små både på 
store pladser, Husk vi kan tilpasse Y-bom pladser, men 
først igen fra sæson 2024 (udføres i nov-feb.) og skal med 
i havnesyn.  
 

5. Procedure ved tildeling af mobile vinterstativer.  

 

Vi oplever nogle gange at folk kommer med en båd og så 
skal låne et stativ, men der kan ikke tildeles stativ før der 
er betalt leje – dette kan løses via bookingmodulet på 
hjemmesiden – LN/EJK er ansvarlig her.  

6. Projekt SKROT 

 

Vi har over mange år desværre som mange andre 
bådklubber fået en række ”dødsdømte” både på især 
ralvej – nogle af dem skyltes også vores udsmidning af 
medlemmer med restance i 2021  
I sommeren/efteråret skal vi have ryddet ud i disse, der 
hvor vi kan finde og hæfte regningen for bortskaffelse på 
den oprindelige ejer gør vi det, resten må blive på 
tabskontoen i VB – næste alle båden er i så dårlig stand 
at det ikke giver mening af holde auktion – da vi ønsker 
dem helt væk fra arealerne – og ikke som nye 
projektbåde (vi har pt. 14 både i denne kategori)  
Vi har lavet en aftale med Lars Lys, så vi får alt vurderet, 
og så laver vi et bilag med foto og VB´s 
udestående/tilgodehavende – som indeholder evt. 
manglede betaling for landplads, leje af stativ og løbende 
tilsyn fra havnemesteren – alt sammen noget vi har fået 
inputs fra FLID til at udføre, så vi kører efter reglerne og 
ikke efterfølgende kan blive stillet krav imod ved en 
bortskaffelse.   
Desværre en træls opgave men nødvendig, da vi mangler 
plads til aktive bådejere.  

7. Opdateret plan for mangler og vedligehold  

 

JK har lovet at lave en liste på hver bro i skudehavnen, og 
CH laver en tilsvarende på Vestre Bådehavn 
I samråd med EJK, kan vi give tilbud på at udføre noget 
selv, og ellers opdatere administratoren i ANF, så det kan 
blive færdiggjort af hans folk.  
Generelt vil JK også kigge på øvrigt vedligehold, så vi har 
et skema med alle de opgaver der trænger til at blive 
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kigget på – det gælder alt fra opgaver vi selv står for, 
men også skæve fortov, huller i asfalt mv. som 
kommunen skal have en plan for, så vi kan få en 
toptrimmet havn igen.  

8.  Projekt Sikker Havn 

 

CH har på senest møde i ANF regi, fået en kopi af den 
plan som skal sikre at vi kan få begge havne godkendt 
som sikre havne – det kræver en helt del nyt 
sikkerhedsmateriel, som ANF samlet indkøber til alle 
havne – EJK og CH gennemgår alle broer – og sender 
planen til ANFs administrator – det skal udføres i 2023, 
og Aalborg Kommune betaler 50% af udgiften og resten 
betaler ANF.  

9.  Evt.  Intet. – Næste møde efter sommerferien – medio august.  

  


